



Styrelsemöte VVK Protokoll

Datum: 2018-02-07
Tid: 18.30
Plats: Alingsås, hos Björn, Västgötagatan 6

Närvarande: Björn, Lollo, Lennart, Ewa, Cattis, Linda A, Magda

Frånvarande: Birger, Linda H

Valberedningen inbjuden, närvarande genom: Göran Stamborg och Claes Hemberg

Dagordning

1. Mötet öppnades
2. Val av justerare
Ewa
3. Föregående protokoll
Genomgång av föregående protokoll – godkändes och fördes till handlingarna
Noterades att Magdalena saknades i sammanställningen av styrelsen, se nedan.
4. Förändringar i Styrelsen inför 2018?

Årsmötets beslut 2017: 1 ordförande, 7 ordinarie ledamöter och 1 suppleant
Avstämning gentemot valberedningen - valberedningen med under första delen av styrelsemötet. Styrelsen har tidigare diskuterat sina roller:

Lennart har fyllt sin mandatperiod som ordförande

Björn har fyllt sin mandatperiod

Lollo har fyllt sin mandatperiod

Birger har fyllt sin mandatperiod

Catarina har fyllt sin mandatperiod

Ewa har fyllt sin mandatperiod

Linda H har valts på 2 år och har alltså 1 år kvar

Linda A har valts på 2 år och har alltså 1 år kvar

Magdalena har valts som suppleant på ett år och har fyllt sin mandatperiod

5. Ekonomisk redovisning, verksamhetsberättelse - material inför årsmötet

Genomgång av ekonomin, punkter i urval:

- kassa per 2018-02-06

105 280 kronor mot 121 351 kronor förra året



6. Årsmöteshandlingarna påbörjade, utkast presenterades - kommer att fortsätta bollas per mail inom styrelsen.
7. Provplanering för 2018
Avstämning, inga förändringar. Avtal mot markägare ska gå ut.
8. Planering/avstämning inför årsmötet (den 24 mars 2018)
Lokaler avtalade. Middagen föranmäld. Lollo ska konfirmera.
9. Planering/avstämning inför utställningen och apporttävlingen på Sätilla. Vi kollar med Rune.
10. Övriga frågor
 - Catts på utställningsutbildning.
 - Fullbruksträning på Väla.
 - Viltspår ska dammas av. Rätt blanketter mm. Dialog med Kaj-P. Föreläsning?
 - Träningsgrupper!!! Lennart tar tag i en grupp! Fler? Alleborg kör en grupp. Vi ska verka för att få till fler.
 - Informationsmaterial till nybörjare? Vi ska försöka få till en informationsdag, i vår.
 - Diplom ska delas ut till de särskilda provens pristagare.
 - Regelrevidering kring jaktprov och utställning på gång i framtiden, påverkar championat mm. Förslag ska ut på hemsidan så småningom så att medlemmar kan komma med synpunkter. Alla klubbar uppmanas komma med synpunkter. Uppmaning att tas upp vid årsmötet.
 - Hederstecken kan nomineras kom inte fram med några förslag.



11. Mötet avslutas

- nästa möte är det konstituerande mötet direkt efter årsmötet
2018-03-24, Sätla

Sekreterare

Björn Holgersson

Ordförande

Lennart Gullberg

Justerare

Ewa



Protokoll

SVK Västsvenskas konstituerande möte

2018-03-24, Sätilla

Styrelse: Lennart Gullberg (lennart@bjornkarrets.se), Björn Holgersson (b_holgersson@hotmail.com), Stig-Arne Persson (sa@lacf.se), Linda Holm (skrammens@gmail.com), Linda Alleborg (Linda.Alleborg@gmail.com), Ewa Book (Ewa.Book@vgregion.se), Catarina Alleborg (cattis.skogen@telia.com), Magdalena Danielsson (Magdalena.Danielsson@gmail.com), Frank Askengren (Frank.Askengren@gmail.com)

1. Närvarande: Lennart Gullberg, Björn Holgersson, Stig-Arne Persson, Linda Holm, Magdalena Danielsson, Ewa Book, Catarina Alleborg och Linda Alleborg

Mötets öppnande

2. Dagordningen godkänd
3. Mötesfunktionärer. Ordförande: Lennart Gullberg, Sekreterare: Björn Holgersson, Justerare: Lollo
4. Styrelsens konstituerande:
Ordförande vald av årsmötet: Lennart Gullberg
Vice ordförande: Ewa Book
5. Sekreterare: Björn Holgersson
Kassör: Stig-Arne Persson
6. Firmatecknare var för sig: Kassör: Stig-Arne Persson, 560507-4698, Ordförande: Lennart Gullberg, 511110-5077
7. AU: Ordförande, kassör, sekreterare, vice ordförande
8. Övriga poster:
 - a. Utställningsansvarig: Linda Holm
 - b. Lokalredaktör: Björn Holgersson
 - c. Webbansvarig: Linda Alleborg
 - d. Materialförvaltare: Catarina Alleborg
 - e. Vandringspriser: Annelie (utanför styrelsen) tillfrågas om att ta fram underlag. Cattis förvarar. Styrelsen sköter gravyren.
 - e. Resultatredovisare: Utställning - Catarina Alleborg och Jaktprov – Annelie (utanför styrelsen), Magdalena, Ewa och Cattis
 - f. Ansvarig för domarbokningar: AU utför och delegerar
 - g. Sponsoransvarig: Gemensamt ansvar, Magdalena samordnar
 - h. Viltfogde: Mikael Danielsson (utanför styrelsen)
 - i. Medlemsvård och koll på jaktprovsanmälningar: Ewa Book



9. Övriga frågor:

Skyttedag 14 april – vi pushar på hemsidan
Eventuell uppföljning i augusti

Jakthundens dag, 22 april. Kontaktperson Cattis

Träning med Tomas Lind – Vi kör på, Cattis samordnar

Väla – hur lägger vi upp dagen? Förslag 3 grupper. Spår, massage och stretching,
Teori. Nutrition. Alla funderar.

Riksprovet – Det behövs en kommitté, gärna med deltagande även utanför styrelsen

Nästa styrelsemöte onsdag 18 april (Borås, Klinikvägen 30) kl 18.30

Styrelsemöte efter det, 8 juni i Väla, kl 18.30.

Ordförande Lennart Gullberg

Sekreterare Björn Holgersson

Justeras: Lollo



Protokoll

SVK Västsvenskas styrelsemöte
2018-04-18, Borås, kl 18.30

Närvarande: Lollo, Björn, Ewa, Cattis, Linda A, Magdalena

1. Mötets öppnande
2. Dagordningen godkänd
3. Mötesfunktionärer.
Ordförande: Vice Ordförande Ewa Book, Sekreterare: Björn Holgersson,
Justerare: Magdalena
4. Föregående protokoll
Genomgång av föregående styrelsemötes protokoll (konstituerande)
5. Ekonomisk redovisning
Likvida medel 2017-04-18 116 900.75
Likvida medel 2018-04-18 107 977.22
6. Avstämning efter årsmötet och utställningen i Sätilla
Färre deltagare än året innan. Eventuellt dags att titta över andra lokaler.
7. Läget inför Väla (9-10 juni 2018)

Bokningsläget: ok

Markerna: ok – samma som förra året, stäm av igen med Emma/Väla

Upplägget: Joakim ok (utifrån hundarnas ålder/behov)

Lydnad och apport som komplement till spår och vatten på söndag

Fullbruksträning: ja

Funktionärer: Cattis, Linda A, Magda, Lollo, Ewa, (Peter), Lennart, Björn

Föreläsning: Foder, eventuellt hälsa

Viltet: Ok

Styrelsemötet: Fredagskvällen

Medlemsmötet: Lördagskvällen – vi måste sondera teman. Lennart får särskilt ansvar.

Lotteri. Sponsorer bör jagas.

8. Avstämning inför Jakthundens dag - söndag 22 april
9. Avstämning inför viltspårprov 6/6
Lennart kontaktperson – han har kollat med Kaj P
10. Intresseförfrågan för att ta ut representant till Viltspårsmästerskapet
Ut på hemsidan
11. För snack inför eftersöksproven

Abild 21/7: Erik Larsson, Ewa Book och Lollo Persson ansvarar och fixar domare

Hunneberg 4/8: Jimmy PL, fixar domare



12. Läget kring marker

Lennart skickar ut förslag på skriftliga avtal

13. Domarläget

AU-möte om domarläget

14. Nytt från HS

Diskussion om datasäkerhet utifrån mail från HS

Konsekvenser:

Inte mycket. HS tar på sig mycket av arbetet

Lollo blir GDPR-ansvarig för Västsvenska

15. Riksprovet – funderingar

Boende i Borås

Vatten och spår i Boråstrakten – skulle nog kunna gå – kommer att kontrolleras inom ett par veckor

Riksprovskommitté ska tillsättas

Datum styrs av datum för fasaner och raphöns – prel direkt i oktober

16. Övriga frågor:

- Lollo informerar om nya hemsidan
Betydligt vassare anmälningsrutin

- Flera av våra gamla medlemmar har inte betalat

- Fyra st anmälda till introduktionsdagen för nya medlemmar

17. Telefonmöte inför Väla:

21 maj kl 19.30

Nästa ordinarie styrelsemöte, tid och plats:

8 juni i Väla, kl 18.30

Mikael samordnar grillningen

Ewa Book

Björn Holgersson

Justeras: Magdalena Danielsson



Protokoll

SVK Västsvenskas styrelsemöte
2018-05-28, Telefonmöte, kl 19.30

Närvarande: Lollo, Björn, Ewa, Cattis, Linda A, Linda H, Frank

1. Mötets öppnande
2. Dagordningen godkänd – Syftet med mötet genomgång inför träningshelgen på Väla
3. Mötesfunktionärer
Ordförande: Lennart Gullberg, Sekreterare: Björn Holgersson,
Justerare: Frank
4. Föregående protokoll
Genomgång av föregående styrelsemötes protokoll (på hemsidan)
5. Anmälningssläget
7 st i fullbruk
12 st på lördag 10 st på söndagen
Uppdelningen diskuterades

Funktionärer
Björn, Ewa o Peter
Cattis o Linda
Lennart
Magda
Joakim
Anneli
Catarina Vizsla

6. Vilt – beställ av Mikael
7. Läget inför Styrelsemötet
Dagordning skickas ut – kom in med önskemål om frågor
Mattias Vahle från studiefrämjandet kommer
Mat...Grillning Peter och Mikael
8. Läget inför Medlemsmötet

Inga anmälda som inte är med på Väla-träningen
”Ställs in på grund av för få anmälda så ställer vi in medlemsmötet”



9. Nästa ordinarie styrelsemöte, tid och plats:

8 juni i Väla, kl 18.30
Mikael samordnar grillningen

Lennart Gullberg

Björn Holgersson

Justeras: Frank Askengren



Protokoll

SVK Västsvenskas styrelsemöte
2018-06-08, Väla, kl 18.30

Närvarande: Lennart, Linda A, Lollo, Björn, Cattis, Ewa, Magda, Frank, Linda H

1. Mötets öppnande
2. Dagordningen godkänd
3. Mötesfunktionärer

Ordförande: Lennart Gullberg Sekreterare: Björn Holgersson
Justerare: Linda H

4. Mattias Wahle – Studieförbundet informerar

Region Västra Götaland sydväst – minst tre deltagare per träff
Ewa och Magdalena blir kontaktpersoner

5. Genomgång förra protokollet – Förd till handlingarna
6. Ekonomisk redovisning

Kostnader jämfört med samma tid förra året

Likvida medel 8/6 2017	133 165 kr
Likvida medel 8/6 2018	129 138 kr

7. Rapport från Ordförandekonferens

GDPR tog stort utrymme

Vjp och Hzp? HS ska utreda
Lokalavdelningar ska ta fram kandidater till HS
Facebook – HS tog upp diskussion om god ton, vädjar om att reda ut allt på plats

8. Rapport från viltspårprovet i Abild

Ordinarie viltspår – deltagare, 6 ökl, 5 anlag, ett 1a + tre 2a + 3 godkända anlag
Beslutat att betala 300 per start till domaren och höja anm avg med 100 kr. Från o med 2019.

9. Avstämning inför eftersöksproven

Abild:
Erik Larsson fixar domare. Provledare Ewa och Lollo. Kommissarie Erik Larsson
Funktionärsprovet: under kontroll



Hunneberg:

Domare; Jimmy ordnar. Kommissarie inte klart och provledare på gång.
Funktionärsprovet: under kontroll

10. Avstämning inför höstens fältprov

Förfrågningar till domare ute... Vi väntar på besked i flera fall...

Debutantprov:

Domare, Stamborg, provledare; Ingrid Olofsson,

Halland:

Domare; Patrik Sjöholm två dagar, Peter Book en dag, Rikard Anderson en dag,
provledare; Ewa B.

Skåpet – priset är till elithundar: Odelade provet för alla klasser

Domare och provledare på gång, ännu ej klart.

Vi måste bestämma hur många startande... Eventuellt två grupper

Västra Götaland:

Domare, provledare,

Skogsprovet

Domare; Jan T (en eller två grupper – ännu oklart), provledare; inte klart

Sena Västra Götaland

Domare; Lisa Danielsson, Göran Stamborg, Beter Book

Marker, grupper, funktionärer, idéer mm. Mer detaljerad diskussion vid nästa möte.

Viktigt att ta tid för noggrann planering!

11. Läget kring marker

Avtal är på gång

12. Något från kommande aktiviteter

Mastdunga; allt under kontroll

Holdapporteringen i Dk – fem svenska lag från Sverige, 4 från Västsverige(!) med förstärkning fr Gotland, No och Dk

13. Senaste inför Vålhelgen

Grupper Vatten-Apport-Spår och FBP samt Lydnad och Mentalitet – Allt är förberett!



14. Övriga frågor:

Vi vill utbilda FBP domare från Västsvenska

Bör BPH anordnas i klubbens regi? Ut på hemsidan – VVK kan samordna. Vi tar upp det som en punkt på medlemsmötet.

Byta lokal vid utställning? Cattis, Linda A och Magda ansvarar

Riksprovet – Boendet förhandsbokat, Borås Camping

Vi föreslår att vi inrättar en kommitté vid nästa möte – vi letar folk!

15. Nästa styrelsemöte, tid och plats:

Torsdag den 6 september, Borås kl 18.30, Ewas jobb

Ewa m.fl tar fiket.

Lennart Gullberg

Björn Holgersson

Justeras: Linda H



Protokoll

SVK Västsvenskas styrelsemöte
2018-09-06, Borås, kl 18.30

Närvarande: Lennart, Ewa, Björn, Linda H, Magdalena, Frank, Linda A, Lollo
Adjungerad för dagen: Ingemar Johansson

1. Mötets öppnande.
2. Genomgång av föregående mötesprotokoll, det godkändes och lades till handlingarna.
3. Genomgång av Dagordningen, som godkänns.
4. Mötesfunktionärer:

Ordförande: Lennart Gullberg Sekreterare: Björn Holgersson,
Justerare: Linda Alleborg

5. Ekonomisk redovisning

Kostnader jämfört med förra året

Likvida medel 6/9 2017	164 982 kr
Likvida medel 6/9 2018	147 684 kr

Lotteri, Sponsring

Magdalena tar ett extra ansvar – stående punkt på dagordningen

6. Utställningen i Vårgårda mm.

Genomfördes som planerad, avrapportering

Mest Münstrar, vi får uppmana representanter för övriga raser att dra med sig fler från sina led

2019 - 23 mars, Lisbeth C Liljeqvist

2019 - 17 augusti, Ann Carlström

2020 - 21 mars, Förslag Martin Johansson

2020 – 15 augusti

2021 – 20 mars

Eventuellt inomhus vid marsutställningen.

7. Rapport från påbörjad provsäsong

Abild genomfört – färre hundar jämfört med förra året, få unghundar
Hunneberg genomfört – färre hundar jämfört med förra året



Rekrytering av nya hundar/unghundar, egen punkt nästa möte
Studiecirklar mm, träningsgrupper mm

8. Debutantprov – 3 är anmälda över två dagar, 5 anmälda till debutantträningen
9. Ordinarie skogsprov – anmälningar 8 plus 8. Domare Jan Törnkvist, Juha Åkerblom och Peter Book

10. Avstämning inför Hallandsprovet

Domare; Peter B och Rickard Andersson, Patrik Sjökvist. Provledare; Ewa och Annelie.

11. Skåpet

Anmälningar; en anmäld. Ställs in.

12. Avstämning inför Västra Götalands provet

Fyra hundar anmälda. Troligen ett parti, annars ställs in om vi kan slippa fältkostnaden.

13. Avstämning inför ordinarie FBP

10 hundar anmälda
Funktionärer – blänkare på hemsidan, Vilt från Västsvenskas frysbox

14. Information om ”det dansk/svenska FBP”

5 anmälda, troligen gräns på 8 deltagare

15. Diskussion och beslut om ytterligare ett FBP

Nej – vi uppmanar någon enskild att arrangera – Västsvenska kan supporta med vilt

16. Avstämning inför Västra Götalands provet i november

Domare – 7 domare klara; Provledare – Bernt Andersson och Lollo, en till PL behövs;
Funktionärer; Annelie tar emot anmälningar boende och mat; Skyttar; Marker; 2
Alingsås, 3 Töreboda, 2 Falköping, Tidaholm? Samlingsplatser; Ansvarsområden;
Kansli; Frukost; Fredag middag; Lördag Middag; Lotteri; Grupper och Skyltar; .

Lista med ansvarsområden ska upprättas.

17. Inför provanmälan 2019

Datum för prov 2019 fastställs, se nedan.

Skåpet alla klasser



Viltspår	06-jun
Abild lö	27-jul
Hunneberg lö	10-aug
Skogsprovet iö o sö	7-8 sep
Skåpet	28-29 sep
Debutant	21-22sep
Halland	19-20 okt
Novemberprovet	2-3 nov
FBP	5-6 okt

18. Läget kring marker

Avtalen med Birger, Fredrik och övriga markvärdar på gång.

19. Övriga frågor:

Studiefremjandet – väg framåt: Namn och personnummer – mail till Mattias.

Idéer på aktiviteter för 2019 skjuts till nästa möte.

20. Nästa ordinarie styrelsemöte, 18.30 Lindas jobb i Göteborg 22 november.

Arbetsmöte den 11 september i tid innan novemberprovet.

Lennart Gullberg

Björn Holgersson

Justeras: Linda A



Protokoll

SVK Västsvenskas styrelsemöte
2018-11-22, Göteborg, kl 18.30

Närvarande: Linda H, Ewa B, Lollo, Björn H, Linda A, Frank A, Magdalena

1. Mötets öppnande.
2. Genomgång av föregående mötesprotokoll, godkändes efter några små justeringar och lades till handlingarna.
3. Genomgång av dagordningen som godkändes.
4. Mötesfunktionärer:
Ordförande: Ewa Book Sekreterare: Björn Holgersson Justerare: Lollo

5. Ekonomisk redovisning

Likvida medel 22/11 2017	289 763 kr
Likvida medel 22/11 2018	131 961 kr

Skillnaden mellan 2017 och 2018 ligger i första hand i skillnader mellan när betalning sker och intäkter kommer in.

6. Rapport från novemberprovet

Bättre styrning krävs vid planeringen
Tydligare ansvarsfördelning
Kontrollfrågor borde ställas underhand!
Huvudansvarig (kommissarie) krävs med övergripande ansvar
Excel-lista som läggs fram inför nästa år (Björn kollar vad som finns framme och mailar ut redan nu)
Populärt, uppskattat!
Nästa år blir Novemberprovet ”genrep inför riksprovet” – kräver separata tidiga möten

7. Information

Björn har skrivit till HS för att fråga om särskilda bidrag till årets fullbruksprov, både ordinarie och särskilda, med anledning av det stora antalet utbildade funktionärer

8. Konfirmerat provanmälan 2019

Datum för prov 2019 fastställda och konfirmerade från HS

9. Avtalat med Tomas Lind - han kommer köra lydskurs med inriktning fågelhundar, 6 ggr till våren, datum ännu ej fastställda.



10. Nominering

Styrelsen diskuterade nomineringar till årets funktionär och hederstecken mm

11. Övriga frågor:

Vi måste bli bättre på att hitta aktiviteter som genererar intäkter

Vi har gott om gräsänder. Vitfågel reserveras till unghundarna till nästa år prov. Änder kan finnas till försäljning.

Rävar till riksprovet. Alla får hjälpa till (uppmärksammas på årsmötet). Gäss kan tänkas behöva prioriteras till elitproven 2019

Studiefrämjandet! Kom ihåg att lista deltagare (med personnr) vid varje aktivitet. Minst tre deltagare...

Diskussion inför Riksprovet 2020.

Kommissarie ska till (uppmärksammas på årsmötet)

Riksprovet avhandlas på separat möte, Birger bör närvara

(tis 29 januari 2019 kl. 18.30, hos Björn, Västgötagatan 6, Alingsås)

Dag för nya medlemmar, Ewa ordnar nån gång i april

Idéer kring aktiviteter för 2019:

Locka nya medlemmar – nya valpköpare bland våra egna uppfödare, höra av oss till uppfödare ute i landet som har valpköpare hos oss

Lollo kollar mailen som kommer in från SKK om nya ägare bland våra raser för att se om vi kan identifiera de som är i vårt distrikt

Preliminärt – medlemsmöte i vår.

Vi siktar på releaseparty för nya hemsidan! Datum ej klart!

Preliminärt - Utställningsträning? Det finns ett behov!

Linda A och linda H funderar på upplägg inför årsmötet

Utställningsdatum år 2021, anmälan till Vårgårda den 21 augusti (möjlighet att ändra ett år framåt) –, kolla möjligheter att samordna med andra jaktraser osv.



12. Nästa styrelsemöte:

Styrelsemöte inför årsmötet (tis 8 januari på Ewas jobb i Borås, kl 18.30).

Ewa Book

Björn Holgersson

Justeras: Lollo